
1 
 

Protokół Nr 2/10 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 grudnia 2010r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia delegatów powiatu 
nowomiejskiego na walne zgromadzenie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów 
Dorzecza Drwęcy. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2011 rok. 

 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, 
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustanowienia hipoteki kaucyjnej na nierucho mości będącej własno ścią powiatu 
nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł Pan Jan Karwowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim/ 
 
Pan Karwowski poinformował, że hipoteka kaucyjna ma być ustanowiona dla nieruchomości, na 
której jest usytuowany budynek Oddziału Chirurgicznego. Dodał, że dnia 29.11.2010r. spółka 
Szpital Powiatowy zawarła umowę z Urzędem Marszałkowskim o dofinansowanie projektu pn. 
„Tworzenie i rozbudowa narzędzi i systemów informatycznych prowadzących do osiągania 
sprawnej organizacji wewnętrznej oraz sprawnej obsługi pacjentów”. Wartość projektu wyniesie 
1.648.540,00 zł, kwota dofinansowania 1.401.259,00 zł, wkład własny 247.281,00 zł. W ramach 
projektu zostanie zakupiony sprzęt i oprogramowanie komputerowe do obsługi oddziałów 
szpitalnych poradni specjalistycznych. Instytucja zarządzająca RPO WiM żąda aby w ciągu 30 
dni od zawarcia umowy ustanowić dwa zabezpieczenia na kwotę 120 % planowanego 
dofinansowania tytułem zabezpieczenia konieczności zwrotu otrzymanych środków w okresie 
do końca trwałości projektu, tj. do 30 września  2017r. Jedno zabezpieczenie w postaci weksla 
własnego in blanco zostało już ustanowione. Drugie zabezpieczenie to ustanowienie hipoteki 
kaucyjnej na nieruchomości, gwarancja bankowa lub gwarancja ubezpieczeniowa. 
Pani Skarbnik zgłosiła swoją wątpliwość w kwestii zabezpieczenia w formie ustanowienia 
hipoteki kaucyjnej. Stwierdziła, że nasuwa się pytanie czy rozliczenia z tytułu udzielonego 
zabezpieczenia rzeczowego należy dołączyć do planowanych wydatków budżetu powiatu, co 
wiązałoby  się z zabezpieczeniem środków na ustanowioną hipotekę kaucyjną w dziale 
„Obsługa długu publicznego”. W związku z powyższym po stronie  dochodów budżetu 
należałoby zaplanować sprzedaż majątku do wysokości ustanowionej hipoteką. Ponadto 
zgłosiła swoją wątpliwość, czy decyzję w tej kwestii podejmuje Rada Powiatu, czy Zarząd 
Powiatu. 
Pani Skarbnik zaproponowała, że wystąpi z zapytaniem w tej sprawie do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie celem wyjaśnienia w/w kwestii. 
 
Zarząd podjął decyzję o przyjęciu w/w uchwały na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana Jana Karwowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim stanowi załącznik nr 2. 
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Drugim punktem porz ądku była weryfikacja wieloletniej prognozy finansow ej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2011 - 2037. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła korektę wieloletniej prognozy finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2011 – 2037. 
 
Trzecim punktem porz ądku była weryfikacja projektu bud żetu powiatu nowomiejskiego 
na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła korektę do projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na 
rok 2011. 
 
Wypowiedź poza protokołem. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czwartym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z rozliczeniem zakupu samochodu 
słu żbowego dla Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Rozliczenie zakupu samochodu służbowego stanowi załącznik nr 3. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
ustalenia delegatów powiatu nowomiejskiego na walne  zgromadzenie Stowarzyszenia 
Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drw ęcy. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w No wym Mie ście Lubawskim na 2011 
rok. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Siódmym punktem porz ądku były wolne wnioski.  
 
Pani Trzaskalska poprosiła, żeby wystosować zapytanie do Rejonu Dróg Wojewódzkich w 
Nidzicy w kwestii dotyczącej terminu remontu drogi wojewódzkiej na odcinku Tylice – Kuligi. 
Pani Trzaskalska wyraziła swoje zaniepokojenie szkodami jakie wywołuje wycinka drzew w 
pasie w/w drogi. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w najbliższym czasie wpłynie wniosek Zarządu Dróg 
Powiatowych z/s w Kurzętniku z prośbą o zwiększenie środków finansowych na opłacenie usług 
związanych z zimowym utrzymaniem dróg w powiecie. Ponadto poinformowała, że komendant 
KPPSP w Nowym Mieście Lubawskim w związku z trudną sytuacją finansową również złoży 
wniosek w sprawie dofinansowania jednostki, które będą chcieli przeznaczyć na zakup paliwa.  
 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków. 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Demek                                              
 
 
 


